
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie pre mestskú mobilitu zo dňa 12.11.2024 na MsÚ v Nitre, začatie 

rokovania o 15.30 hod. 

 
Prítomní: Ing. Sitkey, Ing.Štefek, Ing. Košťál, PhD., Ing.arch. Mezei, Ing. Gut, Mgr. Varga, MBA, Ing. 

Slávik, PhD. 
  

Ospravedlnení:  Ing. Dolnák, Ing. Musil,   

Prizvaní:  Mgr. Ondráš, Ing. Maruniak Ing. Jaroslav Jazvinský, Bc. Vladimír Šimko, Ing. Oľga Hetényová,   

Omar Tarovič (Saba Parking Slovakia, s.r.o) 
 

Program:  

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania. 

2. Kontrola plnenia uznesení a úloh stanovených komisiou 

3. Operačný plán zimnej údržby – návrh 

4. Správa o realizovaných rekonštrukciách miestnych ciest a chodníkov v meste - 2024  

5. Rezidentské parkovanie – informatívna správa 

6. Rôzne (podnety od členov komisie, útvarov Mesta a iné) 

a) Správa o výsledku kontroly uplatňovania právomocí a povinností mesta vyplývajúcich zo zákona 

č.56/2012 Z.z. o cestnej doprave 

b) Rozšírenie obsluhy MHD linky č.11, úprava trasy linky č. 9 a ročný plán TKM na rok 2025. 

c) Predstavenie spoločnosti saba 
 

K bodu č. 1 
Komisiu otvoril Ing. Sitkey, predseda komisie pre mestskú mobilitu, privítal prítomných členov a oboznámil 

ich s programom komisie. Program bol doplnený o bod 6c) a bol jednohlasne schválený. 
 

K bodu č. 2 

Uznesenia a úlohy stanovené komisiou sa plnia a zostávajú v platnosti. 
 

K bodu č. 6 b) 

Rozšírenie obsluhy MHD linky č.11, úprava trasy linky č. 9 a ročný plán TKM na rok 2025 – predniesol Bc. 

Šimko a Ing. Maruniak 

Ing.Košťál -  bol tam nejaký autobus, ktorý to spočítal? Musí to byť teraz, alebo až keď sa to postaví? 

Bc. Šimko – Máme to sčítané aj mimo špičky. Momentálne aj NSK si rieši linku Nitra – Jarok. Nie sú spokojní 

s počtom spojov cez víkendy. Z rokovania dvoch dopravcov vyšlo- skrátenie Jarok – Párovské Háje – prestup 

na linku č. 11. 

Ing. Sitkey – bavíme sa o 75 tisícoch  (navýšenie spojov sa deje cez víkend). Aj to navýšenie, ktoré navrhujete 

je 200 tisíc ročne. Chýba mi porovnanie obidvoch riešení, aký by bol prínos pre Nitru. Navýšenie je o 2%. 

Ing. Slávik -  nemôžeme robiť polovičaté riešenia. Nevedela by to VUC, riešiť tak, aby zachádzali do 

Párovských Hájov? 

Bc. Šimko – nie som za túto linku. Obsluhovalo sa to výlučne len prímestskou dopravou, ale občania s tým 

nesúhlasili. Lístok MHD – neplatí na prrímestskej doprave, kočík na MHD sa neplatí – na prímestskej doprave 

je spoplatnený. Dovolím si povedať, počet cestujúcich klesá. Nerobíme láskavosť ľuďom, ale ľudia robia 

láskavosť mestu, že ho nezaťažujú autami. 

Ing, Gut – obyvatelia budú mať 2 preukážky? 

Ing. Sitkey – boli vyčlenené prostriedky na plán dopravnej obslužnosti, ale nerobili sme ho. 

Ing. Štefek – odporúčam, aby sme zmapovali počet cestujúcich, koľko je to tarifných kilometrov. Riešili sme 

to už dávno. 

Ing. Sitkey -  bavíme sa o víkende. Potrebujete to mať teraz odsúhlasené, alebo sa to môže presunúť na 

decembrovú komisiu? 

Ing, Gut – my to vidíme z 2 uhlov. Z Branču (nastúpi 20%) ide autobus do Nitry (vystúpi 40%). Ako sa obce 

spolupodieľajú na financovaní? 

Bc. Šimko – rovnako. 

Uznesenie č. 35/2024 

Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 12.11.2024 prerokovala Rozšírenie obsluhy 

MHD linky č.11, úprava trasy linky č. 9 a ročný plán TKM na rok 2025 a odporúča zapracovať v zmysle 

diskusie do správy: 



˗ Počet cestujúcich za 10 rokov ( po roku) 

˗ Počet km 

˗ Náklady  a tržby 

˗ Opatrenia na zatraktívnenie MHD  

a predložiť na decembrovú komisiu. 

ZA:   6  PROTI:  1      ZDRŽAL SA:  1 
 

K bodu č. 3 

Operačný plán zimnej údržby – predniesol Mgr. Ondráš. 

Uznesenie č. 36/2024 

Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 12.11.2024 prerokovala Operačný plán 

zimnej údržby a berie ho na vedomie. 

ZA:   8  PROTI:  0      ZDRŽAL SA:  0 
 

K bodu č. 4 

Správa o realizovaných rekonštrukciách miestnych ciest a chodníkov v meste – 2024 – správu predniesol Ing. 

Jazvinský. 

Ing.arch. Mezei – pripomínaml realizáciu debarierizácie, bol spracovaný zoznam, bude to robiť SMS. 

Mgr. Ondráš – máme 600 podnetov, z toho sme 350 podnetov vyriešili. Ak budeme robiť debarierizáciu, 

budeme musieť odsunúť riešenie podnetov. 

Uznesenie č. 37/2024 

Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 12.11.2024 prerokovala Správu 

o realizovaných rekonštrukciách miestnych ciest a chodníkov v meste - 2024  a berie ju na vedomie. 

ZA:   8  PROTI:  0      ZDRŽAL SA:  0 
 

K bodu č. 6a) 

Správa o výsledku kontroly uplatňovania právomocí a povinností mesta vyplývajúcich zo zákona č.56/2012 

Z.z. o cestnej doprave – správu predložila referentka útvaru kontroly Ing. Hetényová. 

Ing. Sitkey – prečo nebolo na môj podnet odpovedané? 

Ing. Maruniak – bolo to postúpené na Okresný úrad, zisťovali taxislužbu. 

Uznesenie č. 38/2024 

Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 12.11.2024 prerokovala Správu o výsledku 

kontroly uplatňovania právomocí a povinností mesta vyplývajúcich zo zákona č.56/2012 Z.z. o cestnej 

doprave a berie ju na vedomie. 

ZA:   8  PROTI:  0      ZDRŽAL SA:  0 
 

K bodu č. 6c) 

Zástupca spoločnosti saba Omar Tairovič oboznámil členov komisie s činnosťou spoločnosti. Spoločnosť má 

sídlo v Barcelone, zaoberá sa navrhovaním a výstavbou garážových domov, rieši parking, vykonáva 

inžiniersku činnosť v tejto oblasti. Na Slovensku ešte nemali možnosť postaviť parkovacie domy, len 

v Európe. Prevádzkujú parkoviská napr. City Aréna v Trnave, Aupark v Bratislave. 

Ing. Gut – viac by nám pomohlo, keby ste nám ponúkli lokalitu, kde to postaviť, ako to postaviť, pre koľko 

automobilov. 

Ing. Sitkey – lokality sú uvedené v PUM a ÚP. 
 

Komisia odporučila zástupcovi spoločnosti prísť odprezentovať konkrétne spracované návrhy na výstavbu 

parkovacích domov v Nitre. 

Ing. Gut – chcel by som opätovne pripomenúť priechod pre chodcov na Novozámockej ul. 

Ing. Sitkey – návrhy boli zamietnuté KDI. Sú na to finančné prostriedky, aby sa spracovala PD.  

  

 

Nitra 26.11.2024 

 

 

Zapísala: Zuzana Bédiová 

                 Ing. Eleonóra Danišová    Ing. Andrej Sitkey 

                 sekretárky komisie           predseda Komisie pre mestskáú mobilitu 

 


